

Genskabet

Bestyrelsesmøde onsdag den 1. september 2021 kl. 17.30 i Genskabet

Dagsorden nr. 2-21 (a) Deltog (b) Afbud	Referat nr. 2-21 (a) Siri, Lilian, Maja, Lilian, Chalot, Tanja (b) Brian
1. (a) Valg af ordstyrer (b) Fast referent er Lilian	(a) Siri er ordstyrer (b) Lilian er referent
2. Godkendelse af dagsorden	Dagsorden godkendt med tilføjelser under eventuelt.
3. Godkendelse af referat fra sidst (a) Her var lidt diskussion på mail om ordlyden på et punkt, og det er nødvendigt at tag en principbeslutning om hvad man gør med et referat, som ændres undervejs. Mit forslag (Siri) er at det sendes rundt en gang mere, og efter en rimelig svarfrist offentliggøres med rettelse. Hvis der er indvendinger til rettelsen ved det efterfølgende møde, må referatet om nødvendigt ændres efterflg.	(a) Referatet fra mødet 20. juli 21 blev godkendt. Praksis blev diskuteret og nedenstående blev vedtaget. Fremover benytter vi denne praksis: (Tekst med grå markering er tilføjelser til tidligere beslutning) Praksis <i>Mødets deltagere godkender at noter korrekt afspejler beslutningen og eventuelle kommentarer. Dvs. mødets deltagere godkender kladden til referatet og dermed indholdet.</i> Referatet skrives umiddelbart efter mødet, sendes til mødets deltagere, der gennemlæser det og godkender <i>at mødets noter er renskrevet korrekt.</i> Herefter sendes referatet til hele bestyrelsen, som godkender det, og <i>det</i> sættes på hjemmesiden. Denne fungerer som foreningens protokolat. Foreningens medlemmer orienteres direkte om væsentlige punkter primært på fællesmøder. Referatet skal indeholde dato, tid og sted, dagsorden og oplysning om dato for næste bestyrelsesmøde.
4. Genskabets formål, bestyrelsens rolle og arbejdsopgaver (a) Samtale om Genskabets formål, bestyrelsens rolle og arbejdsopgaver, herunder vores individuelle interesser/ansvarsområder og hvordan vi løbende ønsker at følge op. Dette punkt var det vigtigste punkt på det foregående møde, og vi nåede blot til en introduktion. Læs dokumentet igen, tænk over hvad I mener er vigtigt og vedkommende for Genskabets udvikling - og for jer selv og os som gruppe. Med andre ord: Hvad kan vi blive enige om at arbejde med og for i denne periode?*	(a) Bestyrelsen tog fat på opgaven, grundig gennemgang af bestyrelsens ansvar og opgaver. Der er enighed om bestyrelsens opgaver. På baggrund af gruppens arbejde udarbejdes en revideret opgaveliste. Som supplement til denne noteres iøvrigt: <ul style="list-style-type: none">• Ny nøgleansvarlig er Chalot• Kassereren udarbejder en indmeldelsesblanket, der kan bruges i butikken.• Kassereren udsender kontingentopkrævning i januar, næste gang januar 22.• Fællesmøderne sikrer medlemmernes indflydelse på foreningens arbejde. Resten af punktet blev udsat til næste møde.
5. Økonomi (a) Halvårsgennemgang af regnskabet.	(a) Kassereren udleverede et opdateret regnskab.

<p>Bestyrelsen er forpligtet til at se på regnskabet hvert halve år, og det er tid. Punktet kan evt. udsættes.</p> <p>(b) Oldemors loppebod</p>	<p>Dette gennemgås på næste bestyrelsesmøde.</p> <p>(b) "Oldemors loppebod" indbragte 20-21 august, kr. 542, - som vi donerede til Hestebedgård.</p>
<p>6. Noter til referatet gennemgås</p> <p>(a)</p>	<p>(a) Afprøvet</p>
<p>7. Eventuelt</p> <p>(a) Nyt fra haveaffaldsgruppen, specifikt vedr. kvashegn</p> <p>(b) Frivilligdag i Holbæk Kommune 24.9.21</p>	<p>(a) Bestyrelsen har modtaget opdatering af aktiviteter i Haveaffaldsgruppen. Bestyrelsen bakker op om gruppens samarbejde med Øasen og opsætning af kvashegn. Siri tager kontakt til gruppens tovholder.</p> <p>(b) Tanja deltager i Frivilligdag, Lilian tilmelder.</p> <p>Andet:</p> <p>Chalot pusler med ide om visuelt, i form af måske en plakat, fortælle om Genskabet og vores aktiviteter. Der kommer et forslag på et kommende fællesmøde.</p> <p>Tanja foreslår en folder om Genskabet, som kan bruges til nye beboere på Orø, måske en opgave for kommunikationsgruppen.</p>

Næste møde er torsdag d. 14. oktober 2021, kl. 16.30

ref 10.9.21 /Lilian